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Afgelopen dinsdag bereikte ons via verschillende media ,dat mede door inzet van de 

Dialoogtafel een akkoord is bereikt over de zgn. leefbaarheidgelden ter waarde van € 60 

miljoen bedoeld om de leefbaarheid te versterken, de werkgelegenheid een impuls te geven en 

van “de nood een deugd” te maken.  

 

De fractie van het CDA heeft n.a.v. deze berichtgeving de volgende vragen. 

 

 

Ziet het college dezelfde kansen als het CDA om projecten die in de ijskast terecht gekomen 

zijn  alsnog op te pakken en voor te dragen voor deze subsidie? 

 

Kunt u ons aangeven welke projecten er al waren aangemeld voor leefbaarheidgelden? 

 

Bent u bereid ons op korte termijn een overzicht te geven welke extra projecten u zult 

voordragen? 

 

 

Tijdens de algemene beschouwingen heeft onze fractie gepleit en gerekend met 1 fte om de 

aardbevingsproblematiek te managen en begeleiden. onze fractie vond en vind het billijk deze 

fte alsnog met terugwerkende kracht te declareren uit de leefbaarheidgelden. 

 

Deelt u deze mening? 

 

 

 

 


